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Zápis ze zasedání Akademického senátu Teologické fakulty JU 
 v Českých Budějovicích ze dne 7. února 2007 

 
 
Přítomni (bez titulů): 
Komora akademických pracovníků:  
P.Bauman, I. Čejková, M. Kaplánek, A. Křišťan, Z. Toušek; omluveni: R. Malý 

Komora studentů:  
T. Veber, M. Svoboda; nepřítomni: S. Fixová 

Hosté: 
J. Kašný (děkan TF JU; přítomen bodu 1 a úvodu k bodu 2 programu) 
 
  
Zasedání zahájil a dále vedl předseda AS. Přítomní byli seznámeni s programem jednání, 
k programu nikdo nevznesl připomínky.  
 
Program: 

1) Projednání materiálu Priority pro vytváření a schvalování rozpočtů kateder  
a oddělení TF JU dle úvazků na rok 2007 předloženého AS TF JU děkanem fakulty. 

2) Příprava a harmonogram voleb do AS TF JU. 
3) Různé. 
 
Děkan TF na úvod jednání členy AS stručně informoval o tom, že na rektorátu JU byla 
zahájena příprava aktualizace Studijního a zkušebního řádu; zatím bez konkrétnějších výstupů. 
V této souvislosti děkan TF zmínil rovněž fakt, že se uvažuje o možnosti aktualizovat Studijní a 
zkušební řád pro doktorské studijní programy realizované na TF.  

Ad 1/  

Děkan TF podal stručný komentář k dokumentu, který předkládá s cílem informovat AS 
o koncepci tvorby rozpočtů kateder a oddělení TF JU před tím, než bude AS projednávat 
a schvalovat rozpočet fakulty. Poté byl členům AS dán prostor pro dotazy a komentáře 
k předloženému dokumentu. 

Na dotaz M. Kaplánka, zda kapitola „podpora garance navazujících magisterských oborů“ 
zahrnuje i tvorbu studijních opor pro distanční studium, J.Kašný odpověděl, že tomu tak je. 

M. Kaplánek dále navrhl doplnit předložený dokument o kapitolu „podpora konferencí pořáda-
ných katedrou/oddělením TF“; J. Kašný s tímto návrhem souhlasil. 

 
Ad 2/  

Před projednáváním tohoto bodu J. Kašný zdůraznil důležitost a závažnost volby nového 
senátu, který bude mít mimo jiné za úkol zvolit nového děkana, který se – dle vyjádření 
J.Kašného s odkazem na hodnocení ze strany akreditační komise MŠMT a rektorátu JU – bude 
muset vypořádat zejména s těmito slabými místy TF: (1) habilitace vedoucích kateder; (2) 
těžkosti při přípravě a akreditaci navazujících magisterských studijních programů a (3) 
efektivnost DSP realizovaných na TF: ze 38 zapsaných doktorandů své studium na TF doposud 
ukončili pouze 2 studenti. 

Z. Toušek, upřesnil některé závazné termíny týkající se harmonogramu voleb do AS:  

 4.5.2007 končí funkční období stávajícího akademického senátu; 
 3.4.2007 je mezní termín pro oficiální vyhlášení voleb do AS. 

Členové AS se shodli na tom, že je třeba akademickou obec dobře a včas informovat a pro 
volby do AS „aktivně získat“.  

Úkoly do příští schůze AS: 
 rozmyslet návrh 3-členné volební komise a předjednat jej s možnými kandidáty 

(2 vyučující + 1 student); 
 rozmyslet způsoby propagace voleb v akademické obci, aby pro ně mohli být získáni 

„angažovaní kandidáti i voliči“. 
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V souvislosti s tímto bodem bylo dohodnuto, že přípravný výbor zpracovávající novou verzi 
Volebního a jednacího řádu AS TF svoji práci dokončí tak, aby bylo možné tento dokument 
prodiskutovat ještě před koncem funkčního období stávajícího AS; konkrétní návrh znění 
aktualizovaného dokumentu bude k projednání a schválení přenechán novému AS. 
 

Ad 3/  

V návaznosti na e-mail rozeslaný zaměstnancům TF Mgr. Hanákem navrhl Z. Toušek, aby se 
AS vyjádřil k iniciativě, která by se pokusila vyřešit problém SPAMů zahlcujících e-mailové 
schránky (nejen) vyučujících TF. Následovala krátká diskuze, z níž vyplynulo, že AS TF vyja-
dřuje podporu vedení fakulty v jeho úsilí hledat řešení tohoto problému. 
 
 
Příští zasedání AS TF dohodnuto na: 7.3.2007, 12:30-14:30. 
 
 
Zapsal: P. Bauman 
7. 2. 2007 
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